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ABSTRACT

The commitment is the participation of writers in their pain, their sorrows
and their hopes. Al-Bashir Al-Ibrahimi, known for his commitment to literature,
embodies the concept of commitment through his vision of the word as a trust
and a responsibility as conscience, deserving to be one of the pioneers of the
reform in Algeria.

His reformist articles were characterized by a deep and insightful vision,
as well as by the beauty of style, high meaning, and noble design.
Which allowed to name it as sources.

Key —words : The commitment, Al-lbrahimi, articles, Algeria, reform.

Resume:

L'engagement est la participation des écrivains dans leur douleur, leurs
peines et leurs espoirs. Al-Bashir Al-Ibrahimi, connu pour son engagement dans
la littérature, incarne le concept d'engagement a travers sa vision de la parole
comme une confiance et une responsabilité en tant que conscience, méritant
d'étre I'un des pionniers de la réforme en Algérie.

Ses articles réformistes étaient caractérisés par une vision profonde et
perspicace, ainsi que par la beauté du style, la haute signification et le noble
dessein.

Ce qui a permet de la nommer comme sources.

Mots clés : L'engagement, Al-lbrahimi, articles, Algerie, réforme.



